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Protokół Nr 37 

z obrad trzydziestej siódmej sesji Rady Miejskiej w Więcborku, odbytych  

w dniu 1.09.2021r. 

 

 

Posiedzenie odbyło się w sali Kinowo-Widowiskowej Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury  

w Więcborku oraz Centrum Aktywności Seniora przy ulicy Mickiewicza 22B  

w Więcborku. 

Sesja trwała od godz. 12:00 – do godz. 15:30. 

Obradom przewodniczyła p. Anna Łańska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Więcborku. 

Sesja była nagrywana i transmitowana online /obraz i dźwięk/ przez „TV Krajna” na 

stronie internetowej Gminy Więcbork i zostanie udostępniona w formie linku w 

Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Więcbork. Nagrania będą przechowywane 

przez okres niezbędny do wypełnienia odpowiednich przepisów ustawowych.  

Obecność według załączonej listy obecności. 

W sesji na 15 radnych udział wzięło 14 radnych, czyli quorum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym /Dz. U. z 2020r. 

poz.713/ 

 

Radna nieobecna usprawiedliwiona: p. Natasza Ksobiak. 

 

 

Spoza składu Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Więcborka      - Waldemar Kuszewski 

2. Zastępca Burmistrza Więcborka     - Jacek Masztakowski 

3. Skarbnik Gminy Więcbork     - Alina Kruk 

4. Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

5. w Więcborku       - Tomasz Siekierka 

6. Kierownik referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Dróg 

7. UM w Więcborku       - Tomasz Fifielski 

8. 6. Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego 

9. I Gospodarki Nieruchomościami UM w Więcborku  - Michał Bąk 

10. Redaktor Tygodnika „Wiadomości Krajeńskie”   - Robert Środecki 

11. Redaktor „Krajna TV”      - Maciej Bór 

 

W I części obrad uczestniczyli stypendyści z szkół gminnych wraz z opiekunami – 

dyrektorami szkół. 

 

Tuż po otwarciu i stwierdzeniu quorum odbyła się uroczystość wręczenia listów 

gratulacyjnych i nagród dla najzdolniejszych uczniów Szkół Podstawowych z terenu Gminy 

Więcbork. Listy gratulacyjne i nagrody w postaci czeków odebrało z rąk Burmistrza 
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Więcborka Waldemara Kuszewskiego oraz Przewodniczącej Rady Miejskiej Anny Łańskiej 

w Więcborku pięćdziesięciu dziewięciu stypendystów.  

Burmistrz Więcborka zabierając głos złożył gratulacje nagrodzonym i ich rodzicom. Mówił, 

że z ogromną radością wita uczniów i absolwentów szkół gminy Więcbork, których praca  

i zaangażowanie zostanie dodatkowo wynagrodzone. Przypomniał, że ten sposób gratyfikacji 

młodzieży uzdolnionej funkcjonuje od roku szkolnego 2017/2018, a stosowny Program 

wspierania młodzieży uzdolnionej przyjęty został uchwała Rady Miejskiej w Więcborku.  

W ten sposób samorząd chce  motywować i nagradzać uczniów, którzy chcą być 

ponadprzeciętnymi, którzy ciężką i wytrwałą pracą dążą do wyznaczonego przez siebie celu. 

Doceniać tych, którym bliskie są słowa Jana Pawła II wypowiedziane w 1983 roku na Jasnej 

Górze i powtórzone po czterech latach na spotkaniu z młodzieżą na Westerplatte cyt: 

„Wymagajcie od siebie, choćby inni od was nie wymagali”. Kontynuując Burmistrz wskazał, 

że miniony rok był wyjątkowy, bo naznaczony pandemią i trybem nauki zdalnej, które to 

czynniki wymusiły na uczniach, nauczycielach oraz rodzicach, zmianę podejścia do nauki  

w nieznanych dotąd okolicznościach  tj. jak przekazywać naukę, jak się uczyć, i jak pomagać 

dzieciom w nauce. Ten trudny egzamin został zdany. Zwracając się bezpośrednio do 

stypendystów, Burmistrz życzył im wielu sukcesów w rozpoczynającym się roku szkolnym, 

życzył aby mogli oni w normalnych stacjonarnych warunkach mogli rozwijać swoje talenty 

naukowe, sportowe i artystyczne, a nade wszystko, żeby umacniali więzi społeczne:  

z nauczycielami i rówieśnikami. W swoim wystąpieniu Burmistrz przekazał również słowa do 

dyrektorów szkół, nauczycieli i rodziców, dziękując im za ich trud, zaangażowanie, bez 

którego  wielu z tych młodych ludzi nie mogłoby odebrać Stypendium Burmistrza. Ich 

postawy są dla młodzieży wsparciem, a nierzadko wzorem do naśladowania. Życzył im 

wytrwałości, radości i satysfakcji z osiągnięć swoich wychowanków i dzieci.  

Poniżej lista laureatów 

Szkoła Podstawowa nr 2 im. Kornela Makuszyńskiego w Więcborku 

 Julia Halkiewicz  

 Kalina Turzyńska 

 Milena Turzyńska 

 Mikołaj Patyna 

 Maciej Turzyński  

Szkoła Podstawowa z Oddziałami Integracyjnymi im. Ks. Jana Twardowskiego w 

Jastrzębcu 

 Wiktoria Szyperska 

 Marcin Wnuk 

Szkoła Podstawowa im. Marii Konopnickiej w Pęperzynie 

 Jacek Żerdzinski 

 Magdalena Kulska 

Szkoła Podstawowa im. E.J. Orzelskich w Runowie Krajeńskim 

 Agata  Fryżewska 
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Szkoła Podstawowa im. Ziemi Krajeńskiej w Sypniewie 

 Szymon Wiese 

 Marcel Igman 

 Andżelika Wnuk 

 Radosław Kabat 

 Łukasz Helt 

 Aleksandra  Kądziela 

 Justyna Szymańska 

 Karolina Hoffmann 

 Wioleta Golik 

 Franciszek Chmielewski 

Szkoła Podstawowa Nr 1 im. Polskich Noblistów w Więcborku 

 Emilia Januszewska 

 Aleksandra Januszewska 

 Wiktoria Obara 

 Alicja Błocińska 

 Zuzanna Budka 

 Emil Angutek 

 Karolina Buława 

 Wiktoria Starzecka 

 Konrad Gruszczyński 

 Zuzanna Fryziak 

 Miłosz Olszewski 

 Amelia Stoltman 

 Małgorzata Grochowska 

 Patryk Kołodziejek 

 Michał Schmidt 

 Marek Masztakowski 

 Alicja Osowska 

 Paweł Zaręba 

 Damian Dudek 

 Anna  Zaręba 

 Kacper Ćwikła 

 Julia Fabia 

 Bartosz Grabinski 

 Agata Olejnik 

 Kacper Szulc 

 Wiktor Łaznowski 

 Kajetan Mieszczak 

 Wronika Mizdalska 

 Hubert Toczko 

 Dorian Kubatzki 

 Oliwia Borowicz 

 Wiktor Szulc 

 Stanisław Łański 

 Kornelia Affelska 

 Monika Błocińska 
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 Zuzanna Pliszka 

 Marta Chołody 

 Michalina Grochowska 

 Klaudia Tadych 

 

I część obrad zakończona została wspólnym zdjęciem Stypendystów, Burmistrza Więcborka  

i Radnych Rady miejskiej w Więcborku. 

 

Po uroczystości nastąpiła przerwa w obradach. 

 

Po przerwie obrady wznowiono 

 

Kontynuacja obrad nastąpiła ok. godz. 13:00 w sali Centrum Aktywności Seniora przy  

ul. Mickiewicza 22 B w Więcborku. 

Porządek obrad: 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miejskiej w Więcborku. 

6. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Więcborku 

7. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

8. Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Przyjecie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za 1 godzinę usług opiekuńczych i 

specjalistycznych usług opiekuńczych z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi. 

12. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę 

Więcbork nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa, wykonawca prawa 

własności – Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Bydgoszczy 

13. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych 

w Więcborku. 

14. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  

w Pęperzynie. 

15. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

części nieruchomości położonej w Pęperzynie. 

16. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

17. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji "Programu usuwania azbestu  

i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Więcbork" 

18. Przyjecie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2021. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zakończenie. 
 

Do porządku obrad nie wniesiono zmian 

Ad.5-6 Przewodnicząca RM p. Anna Łańska poinformowała, że protokoły z XXXV  

i XXXV nadzwyczajnej sesji zostały napisane. Do dnia sesji nie wniesiono poprawek. 
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Zapytała, czy ewentualnie ktoś z radnych w danej chwili ma jakieś uwagi. Takowych nie 

zgłoszono, więc poddano protokół pod głosowanie. 

 

Protokół z XXXV sesji RM – 30.06.2021r. 

 

Obecnych 13 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Protokół z XXXVI sesji RM – 11.08.2021r. 

 

Obecnych 13 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Skład Rady uzupełnił Rady Mateusz Łański / obecnych 14 radnych/ 

 

Ad.7 Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku o działaniach 

podejmowanych w okresie między sesjami. 

 

1.08.2021r. – uroczyste złożenie kwiatów i zniczy przez Prezydium Rady Miejskiej  

w Więcborku pod Pomnikiem „Orła Białego” w 77 rocznicę Wybuchu Powstania 

Warszawskiego. 

 

8.08.2021r. – Przewodnicząca RM w Więcborku wraz z Przewodniczącą Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Spraw Społecznych uczestniczyły w uroczystym otwarciu „Zaczytanej 

Ławeczki” / miejsce: przy Centrum Aktywności Lokalnej/. 

 

11.08.2021r. – udział w posiedzeniu połączonych Komisji RM: Budżetu i  Finansów, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz 

obradach nadzwyczajnej sesji RM. 
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12.08.2021r. – udział w spotkaniu samorządowców powiatu sępoleńskiego dotyczącego 

planowanej koncepcji budowy linii kolejowej w ramach Programu „KOLEJ+” 

15.08.2021r. – udział w koncercie Chóru „LUTNIA” w Kościele Parafialnym w Więcborku,  

a następnie w Pikniku Miejskim połączonym akcją szczepień przeciw COVID-19 w punkcie 

mobilnym. Podczas pikniku druhowie OSP Lubcza przygotowali wiele atrakcji, które 

uatrakcyjniły imprezę, odbyła się również „Bitwa Nadęta” w ramach której mieszkańcy 

wysłuchali koncertu dwóch orkiestr dętych: Więcborskiej Orkiestry Dętej oraz  Orkiestry 

Dętej z Osieka n/N. 

 

24.08.2021r. – udział Przewodniczącej RM oraz Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Spraw Społecznych w pracach Komisji Stypendialnej. 

 

28.08.2021r. – udział w „Leśnym Festynie” zorganizowanym przez Szczep Więcborskich 

Drużyn Harcerskich, a następnie w Festynie Dożynkowym zorganizowanym przez Sołectwo 

Borzyszkowo. 

 

31.08.20201r. – udział w udział w posiedzeniu połączonych Komisji RM: Budżetu  

i  Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego 

oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 

 

Ad.8 Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 

 

1.07.2021r. - spotkanie z mieszkańcem gminy Więcbork w sprawie planowanej inwestycji 

dotyczącej budowy przedszkola i placówki opiekuńczej nad osobami starszymi. W spotkaniu 

uczestniczył również v-ce Starosta Sępoleński ponieważ dotyczyło to gruntów Skarbu 

Państwa – obecnie we władaniu Starosty Powiatowego (miejsce: gabinet Burmistrza 

Więcborka). W tym samym dniu Burmistrz odbył spotkanie z Posłem na Sejm RP, Panem 

Bartoszem Kownackim, podczas którego nastąpiło przekazanie symbolicznego czeku  

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych dla Gminy Więcbork na zadanie dot. 

przebudowy świetlicy w Pęperzynie w ramach środków na miejscowości po PGR-owskie. 

Była to również doskonała okazja do rozmów o sprawach dotyczących gminy Więcbork 

(miejsce: gabinet Burmistrza Więcborka). 

 

5.07.2021r. - spotkanie z Marszałkiem Województwa Kujawsko-Pomorskiego, Panem 

Piotrem Całbeckim. W spotkaniu wzięli udział m.in. Poseł na Sejm RP, Pani Iwona 

Kozłowska oraz samorządowcy powiatu sępoleńskiego. Tematy: połączenia autobusowe 

między miejscowościami powiatu sępoleńskiego a Bydgoszczą, inwestycje na drogach 

wojewódzkich na terenie powiatu sępoleńskiego, wysokość dofinansowania z Funduszu 

Ochrony Gruntów Rolnych. W sprawie połączeń autobusowych wyrażono dezaprobatę dla 

zaistniałej sytuacji komunikacyjnej. W tym względzie należy przytoczyć zapisy ustawowe  

o komunikacji publicznej, zgodnie z którymi za połączenia między powiatami odpowiada 

Marszałek Województwa. Po długiej i bardzo emocjonalnej dyskusji Marszałek zadeklarował 

podjęcie formalnych kroków w celu przywrócenia komunikacji autobusowej z Bydgoszczą. 

W sprawie inwestycji drogowych omówiony został również temat obwodnicy Więcborka. 

Założenia Pana Marszałka są takie aby najpóźniej w I połowie 2023 roku być gotowym do 

realizacji budowy obwodnicy. W sprawie remontów dróg – remont drogi wojewódzkiej  

nr 241 na odcinku Wiele – Więcbork planowany jest na rok 2022, na odcinku Więcbork – 

Sępólno Krajeńskie  na rok 2023. 

Podczas tego spotkania wspólnie z Marszałkiem, Panem Piotrem Całbeckim oraz 

Wicemarszałkiem, Panem Zbigniewem Sosnowskim Burmistrz podpisał również list 
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intencyjny dotyczący budowy ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 241 

od km 42+080 do km 43+590 oraz wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 242 od km 0+250 do 

1+356. Deklarując przygotowanie i sfinansowanie dokumentacji projektowej (miejsce: Urząd 

Marszałkowski w Toruniu). W tym dniu Burmistrz spotkał się również z pracownikami 

Nadleśnictwa Runowo i projektantem w celu ustalenia przebiegu ścieżki pieszo-rowerowej 

oraz preferowanej nawierzchni (wizja w terenie). 

 

6.07.2021r. - wideokonferencja z Wojewodą Kujawsko-Pomorskim w sprawie działań 

mających na celu promocję szczepień – JST, OSP, KGW (Microsoft Teams). 

 

7.07.2021r. - Konwent Powiatu Sępoleńskiego Omawiane tematy dotyczyły m.in. 

wypracowania stanowiska dotyczącego planowanych wniosków Starosty Sępoleńskiego  

w naborze BGK w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Strategicznych Polski Ład oraz 

podsumowanie rozmów z Marszałkiem Województwa Kujawsko-Pomorskiego i przyjęcie 

stanowiska na kolejne spotkanie 13 lipca (miejsce: Starostwo Powiatowe w Sępólnie 

Krajeńskim). 

 

8.07.2021r. - spotkanie z z-cą dyrektora d-s inwestycji ZDW w Bydgoszczy, Panem 

Leszkiem Nitka w sprawie zakresu planowanych robót w Sypniewie oraz planowanego 

rozpoczęcia budowy chodnika w Sypniewie (wizja w terenie – Sypniewo). 

 

9.07.2021r. - wideokonferencja z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim w sprawie Rządowego 

Funduszu Inwestycji Strategicznych Polski Ład (Microsoft teams). W tym dniu Burmistrz 

wziął również udział w walnym zebraniu sprawozdawczo-wyborczym OSP Suchorączek. 

Podczas zebrania wybrano nowy Zarząd – prezesem został Pan Ryszard Słupikowski. 

Podziękowania za pracę i zaangażowanie skierowane zostały pod adresem dotychczasowego 

Prezesa – Pana Franciszka Borlika, natomiast nowemu Prezesowi złożono życzenia wielu 

sukcesów na objętym stanowisku (miejsce: świetlica wiejska w Suchorączku). 

 

10.07.2021r. - udział w obchodach 50-lecia pożycia małżeńskiego Państwa G. i H. B. 

(miejsce: świetlica wiejska w Lubczy). 

 

12.07.2021r. - spotkanie podczas którego Burmistrz Więcborka wręczył gratulacje uczniom 

Szkoły Podstawowej nr 1 w Więcborku, laureatom ogólnopolskiego konkursu „Poznajemy 

Parki Krajobrazowe”. Nasi uczniowie: Karolina Buława, Wiktoria Obara i Emil Angutek 

zajęli trzecie miejsce w kraju. Opiekunami laureatów były Pani Ewa Iwaszkiewicz i Pani 

Aldona Woźniak (miejsce: gabinet Burmistrza Więcborka). 

 

13.07.2021r. - spotkanie samorządowców Powiatu Sępoleńskiego z v-ce Marszałkiem 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego, Panem Zbigniewem Sosnowskim, v-ce 

przewodniczącą Sejmiku, Panią Agnieszką Kłopotek oraz dyr. Departamentu Infrastruktury 

Drogowej Urzędu Marszałkowskiego, Panem Mirosławem Graczykiem. Tematy: 

przywrócenie połączeń autobusowych między Bydgoszczą, a miejscowościami Powiatu 

Sępoleńskiego, obwodnice oraz remonty na drogach wojewódzkich na terenie powiatu.  

Potwierdzone zostały ustalenia z 5 lipca. Prowadzenie działań aby od września przywrócić 

połączenia autobusowe z Bydgoszczą. Gotowość techniczna dot. budowy obwodnicy 

Więcborka I połowa 2023 roku. Remont drogi 241 od Wiela do Więcborka w 2022 roku,  

z Więcborka do Sępólna w 2023 roku. Obecnie Burmistrz  ubiega się jeszcze o remont 

nawierzchni na ulicy Wyzwolenia w Więcborku.  
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Podczas spotkania omówiono również analizowane przez Urząd Marszałkowski formuły 

montażu finansowego przy budowie obwodnic w ciągu dróg wojewódzkich. Rozpatrywana 

jest partycypacja 5-8% po stronie samorządów gminnych i powiatowych (miejsce: Starostwo 

Powiatowe w Sępólnie Krajeńskim). 

 

15.07.2021r. - wraz z Panią Aliną Kruk, skarbnik Gminy Więcbork burmistrz Więcborka udał 

się do Torunia, gdzie podpisali umowę na dofinansowanie budowy siłowni napowietrznych  

w Suchorączku i Jastrzębcu. To już kolejna skuteczna aplikacja i kolejne pozyskane 

zewnętrzne środki finansowe na realizację inwestycji na terenie naszej Gminy (miejsce: 

Muzeum Etnograficzne w Toruniu). 

 

17.07.2021r. - udział w uroczystości 50-lecia pożycia małżeńskiego Państwa K. i Cz. T.  

z Więcborka (miejsce: restauracja Pomorzanka w Więcborku). Ponadto w tym dniu Burmistrz 

uczestniczył w festynie rodzinnym z mieszkańcami Frydrychowa. Spotkanie zorganizowane 

przez sołectwo Frydrychowo. 

 

14.07 - 16 .07.2021r. - urlop wypoczynkowy. 

 

19.07.2021r. - podpisanie umowę na przebudowę części ulicy Szlaku Bursztynowego, 

Pomorskiej oraz Leszka Białego wraz z budową kanalizacji deszczowej. Wykonawcą 

inwestycji wyłonionym w postępowaniu przetargowym jest firma Marbruk z siedzibą  

w miejscowości Charzykowy. Na to zadanie Gmina Więcbork pozyskała dodatkowe środki 

finansowe z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w wysokości ponad 1 507 141 zł przy 

całkowitej wartości zadania prawie 3 mln zł (miejsce: gabinet Burmistrza). 

  

21.07.2021r. - spotkanie się z dyrektorem PSG oddział Gazowniczy w Bydgoszczy, Panem 

Sebastianem Latanowiczem oraz z-cą dyrektora Panem Jerzym Leszczyńskim. Na spotkaniu 

omówiliśmy stan zaawansowania prac związanych z rozpoczęciem procedury udzielenia 

zamówienia publicznego na budowę stacji regazyfikacji i budowę sieci gazowej  

w Więcborku. We wrześniu planowane jest ogłoszenie przetargu. Niekorzystnym zjawiskiem 

obserwowanym od kilku miesięcy jest znaczący wzrost cen materiałów oraz stacji 

regazyfikacji. (1,5-2 obecnie ok 4mln zł) (miejsce: siedziba PSG w Bydgoszczy). 

 

22.07.2021r. - spotkanie z z-cą dyrektora Departamentu Planowania Strategicznego  

i Rozwoju Gospodarczego Urzędu Marszałkowskiego w Toruniu jednocześnie Prezesem 

Stowarzyszenia Salutaris, Panem Andrzejem Potoczkiem oraz Starostą Sępoleńskim, Panem 

Jarosławem Tadychem. Rozmowa dotyczyła możliwości przystąpienia Gminy Więcbork do 

Stowarzyszenia (miejsce: gabinet Burmistrza). 

 

23.07.2021r. - udział w audycji nadawanej przez Radio Weekend na żywo z Więcborka  

w ramach promocji Gminy Więcbork. 

 

24.07.2021r. - udział w uroczystości jubileuszu 50-lecia pożycia małżeńskiego Państwa  

T. i H. W. z Sypniewa (miejsce: remiza OSP w Sypniewie). 

 

25.07.2021r. - udział w otwarciu oraz podsumowaniu Turnieju Jana w grze karcianej Baśka. 

Do Więcborka na turniej przyjechało aż 170 graczy, co wyłączając mistrzostwa Polski 

stanowi rekord frekwencji w lidze kaszubskiej (miejsce: stadion miejski w Więcborku). 

 



9 
 

26.07.2021r. - spotkanie z Panią Magdaleną Fularczyk, Prezes Zarządu Fundacji Aktywnego 

Rozwoju oraz Panią Katarzyną Skowrońską, Członkiem Zarządu Fundacji. W spotkaniu 

uczestniczyła również Dyrektor Biura Obsługi Oświaty Samorządowej w Więcborku, Pani 

Danuta Zawidzka. Efektem tego spotkania będzie organizacja Turnieju Eko-aktywni których 

pierwszoplanowymi postaciami będą mistrzyni olimpijska w wioślarstwie Pani Magdalena 

Fularczyk-Kozłowska oraz dwukrotna mistrzyni Europy w siatkówce Pani Katarzyna 

Skowrońska. Turniej skierowany będzie do reprezentacji szkół podstawowych Gminy 

Więcbork i odbędzie się 8 października w SP nr 2 w Więcborku (miejsce: gabinet 

Burmistrza). 

  

27.07.2021r. - udział w uroczystych obchodach Święta Policji w Komendzie Powiatowej 

Policji (miejsce: KPP w Sępólnie Krajeńskim). Ponadto tego dnia Burmistrz wziął udział w 

ognisku z uczestnikami mistrzowskiego kursu wokalnego w którym uczestniczyli również 

maestro Andrzej Dobber oraz Andrzej Lampert, którzy prowadzili kurs. Była to doskonała 

okazja, aby porozmawiać z uczestnikami i zasięgnąć opinii o wrażeniach i ocenie tego 

wydarzenia (miejsce: kajakarnia w Więcborku). 

 

28.07.2021r. - udział w Konwencie Powiatu Sępoleńskiego. Tematy poruszone to m.in. 

zawiadomienie do prokuratury o możliwości popełnienia przestępstwa dot. chowu trzody 

chlewnej (bezściółkowy) na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie i Kamień Krajeński, 

połączenia autobusowe Bydgoszcz – miejscowości Powiatu Sępoleńskiego oraz szczepienia 

na terenie Powiatu. 

 

29.07 – 13.08.2021r. - urlop wypoczynkowy 

 

1.08.2021r. - złożenie kwiatów i zniczy pod pomnikiem Orła Białego na Placu Jana Pawła 

II w Więcborku w rocznicę wybuchu Powstania Warszawskiego. Burmistrz podziękował 

obecnym na uroczystości delegacjom, radnym, mieszkańcom i harcerzom. 

 

12.08.2021r. - Zastępca Burmistrza Więcborka, Pan Jacek Masztakowski brał udział  

w spotkaniu dot. projektu reaktywacji i budowy infrastruktury kolejowej umożliwiającej 

realizację połączeń relacji Bydgoszcz – Koronowo – Sośno – Więcbork – Sępólno Krajeńskie 

– Kamień Krajeński – Chojnice w ramach „Programu Kolej +”. Złożony wniosek uzyskał 

akceptację i został zakwalifikowany do dalszej procedury. Teraz należy przygotować wstępne 

studium planistyczno – prognozowego. Koszt tego dokumentu to 799.500,00zł. Obecnie 

trwają rozmowy dot. montażu finansowego przedsięwzięcia. Marszałek Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego zadeklarował 30%, Miasto Bydgoszcz 50 878,00zł oraz Gmina 

Miejska Chojnice 50 000,00zł. Samorządy Powiatu Sępoleńskiego wstępnie deklarują łączną 

kwotę 50 000,00zł. 

 

14.08.2021r. - udział w odsłonięciu tablicy upamiętniającej wyczyn Ryszarda 

Kałaczyńskiego w latach 2014-2015, kiedy przebiegł 366 maratonów (miejsce: biuro 

zawodów w Wituni). 

 

15.08.2021r.  - udział w pikniku rodzinnym na Placu Jana Pawła II w Więcborku podczas 

którego działał Mobilny Punkt Szczepień. Do akcji „SzczepimySię!” włączyli się druhowie  

z OSP Lubcza. Zaszczepiło się 60 osób. Był to drugi raz kiedy w naszej Gminie był mobilny 

punkt szczepień. Wcześniej – 29 lipca na Targowisku Miejskim w Więcborku zaszczepiły się 

103 osoby. W akcji udział brali druhowie OSP Więcbork. Tego dnia Burmistrz w kościele 
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parafialnym w Więcborku wysłuchał koncertu chóru „Lutnia”, a następnie na Rynku 

Miejskim koncertu orkiestr dętych. 

 

 

17.08.2021r. - spotkanie z Dyrektorem Zarządu Drogowego, Panem Edwinem Eckertem  

w sprawie realizacji wspólnych inwestycji przy drogach powiatowych (Zakrzewek – chodnik, 

Powstańców Wielkopolskich – przejścia dla pieszych i zjazd na ulicę Zamkową) (miejsce: 

siedziba ZD w Sępólnie Krajeńskim). 

 

18.08.2021r. - udział w posiedzeniu komisji konkursowej i rozmowie kwalifikacyjnej na 

kierownika Klubu Dziecięcego w Więcborku. Aplikacje zgłosiła jedna kandydatka. 

Kierownikiem Klubu została Pani Krystyna Tusznio, która wcześniej, również w wyniku 

postępowania konkursowego została dyrektorem Przedszkola Gminnego „Niezapominajka”  

w Więcborku (miejsce: gabinet Burmistrza). 

 

19.08.2021r. - udział w spotkaniu z Prezesem Rady Ministrów, Panem Mateuszem 

Morawieckim w Kruszynie gm. Sicienko. W spotkaniu udział wzięli również Posłowie na 

Sejm RP, Minister – członek Rady Ministrów Łukasz Schreiber, Tomasz Latos, Piotr Król 

oraz Wojewoda Kujawsko-Pomorski, Pan Mikołaj Bogdanowicz. Spotkanie dotyczyło 

rządowego programu Polski Ład i Funduszu Inwestycji Strategicznych. W pierwszej edycji 

ogłoszonej przez BGK do dyspozycji jest 20 mld zł. Wpłynęło 7 998 wniosków. Wśród IV 

priorytetów największe zainteresowanie miał priorytet I w którym złożono wnioski na łączną 

kwotę prawie 73 mld zł. Łącznie w czterech priorytetach wartość wniosków opiewa na kwotę 

ponad 93 mld zł.  

Gmina Więcbork złożyła trzy wnioski: 

1. Dotyczący przebudowy ulicy Dworcowej w Więcborku wraz z budową kanalizacji 

deszczowej oraz budowy drogi Puszcza – Runowo Krajeńskie – wartość wnioskowanych 

środków to kwota 9 785 000,00zł; 

2. Dotyczący budowy kanalizacji sanitarnej na ul. Potulickich, Zamkowej  

i bp. A. Zebrzydowskiego oraz przebudowę Stacji Uzdatniania Wody w Więcborku (m.in. 

powstaną 2 zbiorniki retencyjne, odstojnik wód popłucznych) – wartość wnioskowanych 

środków 3 386 750,00zł; 

3. Dotyczący budowy boiska wielofunkcyjnego oraz niezbędnej infrastruktury przy SP w 

Sypniewie – wnioskowana wartość środków to 990 000,00zł 

Tego samego dnia Burmistrz wręczył zarządzenie Burmistrza dotyczące powierzenia 

pełnienia obowiązków Dyrektor SP w Pęperzynie Pani Iwonie Tarka, wieloletniemu 

nauczycielowi tej szkoły (miejsce: gabinet Burmistrza) oraz wziął udział w zebraniu 

sprawozdawczym sołectwa Dalkowo (miejsce: mieszkanie Pani Sołtys). 

 

20.08.2021r. - udział w Pikniku Przyjaźni, w tym roku pod hasłem Piknik Olimpijski Tokyo – 

Więcbork. Piknik ten jest organizowany dla dzieci i osób niepełnosprawnych cieszył się 

bardzo dużym zainteresowaniem. Burmistrz raz jeszcze podziękował tym wszystkim, którzy 

przyczynili się do organizacji Pikniku: MGOPS w Więcborku, Świetlicy Środowiskowej 

„Uśmiech” w Więcborku, Środowiskowy Dom Samopomocy w Więcborku wraz z Klubem 

Samopomocy Domek w Więcborku, Stowarzyszenie Aktywnych Społecznie w Więcborku 

które skorzystało ze środków Gminy Więcbork oraz Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych. 

  

23.08.2021r.  - udział w posiedzeniu Rady Decyzyjnej LGD „Nasza Krajna” podczas 

którego, rozpatrzone i ocenione zostały wnioski złożone w ramach ogłoszonego konkursu: 
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Rozwój ogólnodostępnej i niekomercyjnej infrastruktury turystycznej lub rekreacyjnej, lub 

kulturalnej. Wniosek Gminy Więcbork uzyskał wymaganą ilość punktów i został 

rekomendowany do otrzymania dofinansowania. Burmistrz podkreślił, że jako wnioskujący 

wyłączył się z oceny ww. wniosku. Teraz wnioski zostają przekazane do Urzędu 

Marszałkowskiego i przyjmuje się, że w ciągu 6 m-cy nastąpi podpisanie umów  

o dofinansowanie. W ramach tego wniosku Gmina Więcbork chce wybudować plac zabaw 

przy SP nr 1, przy Przedszkolu w Sypniewie, miejsce rekreacji w Borzyszkowie oraz budynek 

gospodarczy z wiatą w Zgniłce. 

 

24.08.2021r. - udział w posiedzeniu Komisji Stypendialnej (miejsce: gabinet Burmistrza). 

 

26.08.2021r. – Burmistrz Więcborka wręczył akty nadania stopnia awansu zawodowego 

nauczyciela mianowanego Pani Magdalenie Mikietyńskiej – Rosa oraz Pani Lucynie Rataj – 

Błocińskiej. (miejsce: gabinet Burmistrza). Tego dnia Burmistrz odbył spotkanie z Panią 

Dyrektor Anną Pankanin w czasie, którego podziękował jej za wieloletnią pracę, jako 

dyrektora Przedszkola Gminnego „Niezapominajka” w Więcborku.  

 

27.08.2021r. - udział w posiedzeniu Rady Pedagogicznej Przedszkola Gminnego 

„Niezapominajka” w Więcborku podczas którego wręczyłem Zarządzenia o powołaniu na 

stanowisko Dyrektora i Kierownika Klubu Dziecięcego w Więcborku Pani Krystynie Tusznio 

(miejsce: Przedszkole Gminne „Niezapominajka” w Więcborku). 

 

28.08.2021r. - udział w festynie harcerskim – zorganizowanym przez Szczep Więcborskich 

Drużyn Harcerskich w Lasku Miejskim w Więcborku, a także w zebraniu sprawozdawczo- 

wyborczym OSP Zabartowo (miejsce: świetlica wiejska w Zabartowie) i Pikniku 

Dożynkowym zorganizowanym przez Sołectwo Borzyszkowo (miejsce: świetlica wiejska  

w Borzyszkowie). 

 

29.08.2021r. – udział w festynie zorganizowanym przez KGW Witunia w ramach akcji 

„SzczepimySię”. Podczas festynu zaszczepiły się 42 osoby. Burmistrz podziękował 

organizatorom festynu i zaapelował do mieszkańców gminy o zaszczepieniu się przeciw 

COVID-19. Obecnie jest to jedyna skuteczna metoda powstrzymania kolejnej fali zachorowań 

na COVID oraz skuteczna metoda na łagodne przejście choroby w przypadku zakażania. 

Informacje płynące ze szpitali wyraźnie pokazują, że osoby wymagającej hospitalizacji to  

w 99% osoby niezaszczepione. A więc w poczuciu odpowiedzialności za swoje rodziny, 

bliskich i znajomych prosił o podjęcie słusznej decyzji o szczepieniu. 

 

31.08.2021r. - udział w posiedzeniu połączonych Komisji Rady Miejskiej w Więcborku 

(miejsce: CAS w Więcborku). 

 

1.09.2021r. - w 82 rocznicę wybuchu II Wojny Światowej Burmistrz Więcborka wraz  

z Zastępcą Burmistrza, panem Jackiem Masztakowskim złożyli kwiaty i znicze pod 

pomnikiem „Orła Białego” w Więcborku. 

 

 

Ad.9 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodnicząca RM poinformowała, że interpelacja złożona przez radnego Andrzeja Wenda 

nie wpłynęła na piśmie w związku z czym nie ma też pisemnej formy odpowiedzi. 
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Radny Wenda powiedział, że uzyskał już wcześniej odpowiedź na swoje pytanie. 

 

Ad.10 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

1. Radny Mateusz Łański – radny, w związku z planami budowy odwodnienia ulicy 

Ogrodowej w Wituni tj. przygotowania dokumentacji i rozpoczęcia robót, zwrócił się  

z pytaniem, kiedy mogłyby rozpocząć się prace dotyczące utwardzenia ww. drogi np. kostką 

brukową. 

 

2. Radny Andrzej Wenda – zwrócił się z prośbą o podjęcie działań w kierunku wykonania 

przyłącza energetycznego i umożliwienia korzystania z energii elektrycznej na polu 

namiotowym w Lubczy. Radny mówił, że brak dostępności energii ww. lokalizacji, zniechęca 

potencjalnych turystów, którzy chcieliby zatrzymać się tam na dłużej. Uważał, że gdyby 

przyłącze było dostępne Gmina w czasie sezonu mogłaby w tym miejscu pobierać również 

opłaty za korzystanie z pola namiotowego, co ewentualnie pokryłoby koszty zużycia energii. 

 

3. Radna Brygida Migawa – zapytała w jakim czasie zostanie przebudowana droga przy  

ul. Leśnej w Sypniewie oraz na jakim etapie jest ta inwestycja oraz, jaki jest jej koszt. 

W interpelacji radna wskazał, że poza budowa chodników oraz bieżącym utrzymaniem dróg, 

w tym dwóch nakładek bitumicznych po 20m w sołectwie Sypniewo nie było żadnej 

przebudowy drogi. 

 

4. Radna Beata Lida na wstępie podziękowała Burmistrzom za podpisanie umowy 

dzierżawy z Nadleśnictwem Runowo Krajeńskie na korzystanie z obszaru leśnego nad 

jeziorem Będkowskim, następnie złożyła 2 wnioski do projektu budżetu Gminy Więcbork na 

rok 2022: 

 

 o zabezpieczenie środków pieniężnych na wykonanie ogrodzenia placu zabaw na terenie 

sołectwa Pęperzyn II, które zabezpieczy przed aktami wandalizmu, zabezpieczy bawiące 

się na obiekcie dzieci oraz uniemożliwi dostęp dzikiej zwierzynie, 

 o zabezpieczenie środków w celu wykonania siłowni napowietrznej na terenie sołectwa 

Pęperzyn II, 

 Radna w oparciu o ustawę o samorządzie gminnym art. 5b zwróciła się do Burmistrza 

Więcborka o rozważenie powołania w Gminie Młodzieżowej Rady Gminy. 

 

5. Radna Anna Łańska złożyła sześć wniosków do projektu budżetu Gminy Więcbork na rok 

2022: 

 

 o przygotowanie dokumentacji technicznej remontu drogi przy ul. Rybackiej  

w Więcborku, 

 o przygotowanie dokumentacji technicznej budowy chodnika oraz oświetlenia przy ulicy 

Gdańskiej – odcinek od Lecznicy Weterynaryjnej w kierunku na Sępólno Krajeńskie, 

 o przygotowanie dokumentacji technicznej na budowę kanalizacji deszczowej  

i oświetlenia na ulicy Spacerowej w Więcborku, 

 o przygotowanie dokumentacji technicznej budowy kanalizacji sanitarnej, deszczowej  

i budowy oświetlenia oraz utwardzenia nawierzchni dróg na Osiedlu Piastowskim: Leszka 

Białego, Leszka Czarnego oraz Kazimierza Odnowiciela. 

 o przygotowanie dokumentacji i wykonawstwa na Osiedlu Piastowskim: dokończenie 

ulicy Władysława Łokietka, Bolesława Krzywoustego i Mieszka I, 
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 o przygotowanie dokumentacji technicznej na wykonanie, na trenie gminy Więcbork 

Skateparku. 

 

Interpelacje złożone zostały w formie pisemnej i zostaną umieszczone wraz  

z odpowiedziami na stronie BIP Gminy Więcbork  

 
Przewodnicząca RM ogłosiła piętnastominutową przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady wznowiono 

Ad.11 Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za 1 godzinę usług opiekuńczych  

i specjalistycznych usług opiekuńczych z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi przedstawił Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Więcborku p. Tomasz Siekierka. 
 

Zgodnie z §5 ust. 2 Załącznika do uchwały Nr VII/39/2015 Rady Miejskiej w Więcborku  

z dnia 29 kwietnia 2015r. w sprawie przyjęcia Szczegółowych warunków przyznania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat jak również tryb 

ich pobierania, do właściwości Rady Gminy należy ustalenie w drodze uchwały pełnej opłaty 

za 1 godzinę usług. 

Do wyliczenia wysokości opłaty przyjęto następujące dane: 

 kwota wydatków na świadczenie usług opiekuńczych za 2020r. – 881.524,60 zł 

 czas pracy wszystkich opiekunek w 2020r. (zgodnie z wymiarem czasu pracy) – 32.526 

godzin 881.524,60 zł / 32.526 godzin = 27,10 zł/godzinę 

Opłata ta ustalana jest corocznie po przyjęciu sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Więcbork za rok poprzedni. 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – pozytywna. 

 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

 Na sali 14 radnych 

Za głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 
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Ad.12-16 Projekty uchwał dotyczące gospodarowania mieniem Gminy Więcbork omówił 

Kierownik referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Gospodarki 

nieruchomościami UM w Więcborku p. Michał Bąk. 

a) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Więcbork 

nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa, wykonawca prawa własności – 

Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Bydgoszczy 

 

 

Zgodnie z art. 24 ust. 5c ustawy z 19 października 1991r. o gospodarowaniu 

nieruchomościami rolnymi Skarbu Państwa nieruchomości wchodzące w skład Zasobu, zajęte 

pod drogi gminne Krajowy Ośrodek może, w drodze umowy, nieodpłatnie przekazać na 

własność jednostce samorządu terytorialnego. Nieruchomości stanowiące przedmiot uchwały 

działki nr 2/8, 2/14 i udział ½ w działce nr 2/11 zgodnie z obowiązującym miejscowym 

planem zagospodarowania przestrzennego terenu położonego między ulicami Gdańską i I 

Armii Wojska Polskiego oraz północną granicą miasta Więcbork zatwierdzonym uchwałą nr 

IX/74/2007 Rady Miejskiej w Więcborku z dnia 28.06.2007r) położone są w obszarze 

oznaczonym symbolem KD/G-Dx – drogi gminne – ciągi piesze. Działka nr 126/18 obręb 

Nowy Dwór stanowi drogę na terenie miejscowości Nowy Dwór. Zarządca Dróg Gminnych 

potwierdził zasadność jej przejęcia na stan Gminy Więcbork. 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – pozytywna. 

 

Uwag nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

 

Na sali 14 radnych 

Za głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

 

b) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w Więcborku. 

 

Sprzedaż działek niezabudowanych oznaczonych numerami geodezyjnymi 158/12, 158/13, 

158/15 i 158/16 obręb Więcbork 1 nastąpi w drodze przetargu ustnego nieograniczonego. 

Zgodnie z obowiązującym miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

w rejonie ulicy Powstańców Wielkopolskich działki nr 158/7, 158/10 i 158/11 w Więcborku, 

gmina Więcbork zatwierdzonym uchwałą nr XIV/88/19 Rady Miejskiej w Więcborku z dnia 
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30.10.2019r. powyższe działki nr 158/12, 158/13 i 158/15 położone są w obszarze 

oznaczonym symbolem MN – tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej, natomiast 

działka nr 158/16 w obszarze oznaczonym symbolem MN/U – tereny zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej z dopuszczeniem zabudowy usługowej. Wpływ ze sprzedaży 

przyczyni się do realizacji dochodów budżetu gminy z tytułu sprzedaży majątku 

komunalnego. 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – pozytywna. 

 

Uwag nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

 

 

Na sali 14 radnych 

Za głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Pęperzynie. 

 

Rada Miejska decyduje o przeznaczeniu nieruchomości do sprzedaży, oddania w użytkowanie 

wieczyste lub o ich obciążaniu oraz o warunkach dokonania tych czynności. Projekt dotyczy 

sprzedaży lokalu użytkowego o powierzchni 39m² o statusie samodzielnej funkcji 

mieszkalnej. Sprzedaż lokalu użytkowego nastąpi w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego. Wpływ ze sprzedaży przyczyni się do realizacji dochodów budżetu gminy 

z tytułu sprzedaży majątku komunalnego. 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – pozytywna. 

 

Uwag nie wniesiono. 

 
Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 
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Na sali 14 radnych 

Za głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymał się od głosu - 1 radny 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

 

d) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej części nieruchomości 

położonej w Pęperzynie. 

 

 

Projekt dotyczy sprzedaży w drodze bezprzetargowej części nieruchomości budynkowej – 

pokoju o powierzchni 16,15m² położonego w budynku Pęperzyn 3, wraz ze sprzedażą 

ułamkowej części działki oznaczonej numerem geodezyjnym 217/4 o powierzchni 0.3410 ha 

obręb Pęperzyn - na rzecz właścicieli lokalu mieszkalnego nr 2 w przedmiotowej 

nieruchomości budynkowej z przeznaczeniem poprawienia warunków zagospodarowania  

i polepszenia funkcji lokalu nr 2. Lokal mieszkalny nr 2 wraz z nabywanym pokojem posiada 

powierzchnię 55,53 m². 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – pozytywna. 

 

Uwag nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie 

 

Na sali 14 radnych 

Za głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

 

Nieruchomość gruntowa oznaczona numerem geodezyjnym 64/8-LP obręb Zakrzewek  

o powierzchni 0.1194 ha - bezpośrednio graniczy z działką oznaczoną numerem geodezyjnym 

170 obręb Zakrzewek, stanowiącą własność Gminy Więcbork, na której zlokalizowany jest 

budynek świetlicy wiejskiej oraz remizy Ochotniczej Straży Pożarnej w Zakrzewku. Zatem 
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powiększenie terenu przy budynku jest niezbędne dla potrzeb mieszkańców sołectwa 

Zakrzewek. W celu przejęcia terenu dokonano między innymi wydzielenia geodezyjnego 

terenu, opracowano nowy plan urządzania lasu oraz uzyskano zgodę Dyrektora Regionalnej 

Dyrekcji Lasów Państwowych w Toruniu na dokonanie zamiany nieruchomości. Gmina 

Więcbork w zamian przekaże działki oznaczone numerami geodezyjnymi 572 i 574 obręb 

Runowo Krajeńskie o powierzchni 1.64 ha, które stanowią drogi przebiegające przez grunty 

leśne prowadzące do leśnictwa Chłopigost. Zgodnie z art. 15 ust. 1 ustawy o gospodarce 

nieruchomościami w przypadku nierównej wartości zamienianych nieruchomości stosuje się 

dopłatę, której wysokość jest równa różnicy wartości zamienianych nieruchomości. 

 
Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – pozytywna. 

 

Uwag nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie 

 

Na sali 14 radnych 

Za głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Ad.17 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji "Programu usuwania azbestu  

i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Więcbork" omówił Kierownik Referatu 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Dróg UM w Więcborku p. Tomasz Fifielski. 
 

Aktualizacja dotyczy realizacji zadania usuwania azbestu z terenu gminy Więcbork. 

Rozstrzygnięte zostało zapytanie ofertowe i po zebraniu około 50% planowanego azbestu 

okazało się, że jest go mniej i pojawiła się możliwość zrealizowania wniosków, które 

pojawiły się później. Niektóre z osób wnioskujących nie zostały umieszczone  

w inwentaryzacji gospodarki odpadami niebezpiecznymi i należało to zmienić – dokonać 

aktualizacji, aby środki pozyskane nie przepadły (120.000,00 zł na 160 ton azbestu).  

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – pozytywna. 

 

Uwag nie wniesiono. 
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Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie 

 

Na sali 14 radnych 

Za głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Ad.18 Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork omówiła Skarbnik 

Gminy Więcbork p. Alina Kruk. 

 

 

Zmiany dotyczyły: 

1. Zmiany w planie dochodów i wydatków budżetowych dokonano na podstawie pisma 

Wojewody Kujawsko – Pomorskiego nr WFB.I.3120.3.48.2021 z dnia 28 lipca 2021r. 

zwiększającego plan dotacji (§2010) w rozdz. 80153 o kwotę 35.741,08 zł z przeznaczeniem 

na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe.  

W planie finansowym wydatków budżetu zmiany ujęte zostały w §4210 i §4240. 

2. Zmniejsza się plan dochodów (§2330) o kwotę 30.000,00 zł i wydatków (§2830) o kwotę 

60.050,00 zł w rozdz. 01008 z uwagi na fakt nie otrzymania pomocy finansowej z budżetu 

Województwa Kujawsko- Pomorskiego w 2021 roku dla gmin z przeznaczeniem dla spółek 

wodnych na bieżące utrzymanie urządzeń melioracji wodnej. 

3. Zmiany w planie dochodów (§2180) i wydatków (§4010, §4110, §4120, §4210 i §4300) 

budżetowych w rozdz. 85195 o kwotę 3.076,00 zł dokonano w związku z wpływem środków 

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na pokrycie kosztów organizacji telefonicznego 

punktu zgłoszeń transportowych i informacji o szczepieniach. Dodatkowo dotychczasowe 

otrzymane środki sklasyfikowane w tym rozdziale w §0970 w kwocie 27.197,98 zł,  

w związku ze zmianami w klasyfikacji budżetowej zapisuje się w §2180. 

4. Zmniejsza się plan dochodów (§2700) i wydatków budżetowych (§3110 i §4210) w rozdz. 

85215 o kwotę 17.864,88 zł w związku ze środkami otrzymanymi z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 na dopłaty do czynszów mieszkalnych. W ustawowym terminie 

tj. do 31.03.2021 r. nikt z mieszkańców Gminy Więcbork nie złożył wniosku o ich wypłatę. 

5. Zwiększa się plan finansowy dochodów w rozdziale 85295 w §2057 o kwotę 5.085,00 zł  

w związku realizacją projektu „Kujawsko-Pomorska Teleopieka”. Środki pochodzą z budżetu 

UE i stanowić mają pokrycie kosztów oprogramowania, karty SIM, urządzenia do teleopieki 

oraz kosztów dodatku do wynagrodzenia pracownika merytorycznego. Po stronie wydatków 

zmiany ujęte zostały w §4017, §4117, §4127, §4217, §4307 i §4367. Dodatkowo dokonuje się 

aktualizacji planu wydatków w zakresie wkładu własnego (rozdział 85295 §4219, §4309 i 

§4369 oraz rozdział 85219 §4019, §4119 i §4129), który zmniejszył się łącznie o 600,00 zł. 

Kwota ta przeznaczona ma zostać na działalność Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Więcborku (85219 §4210). 
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6. Zmiany w planie dochodów (§2460) i wydatków (§4010, §4110, §4120, §4210, §4300 

 i §4360) budżetowych w rozdz. 90005 o kwotę 9.000,00 zł dokonano w związku  

z podpisanym w dniu 06.07.2021r. aneksem nr 1 do porozumienia z dnia 19.01.2021 r. na 

mocy którego WFOŚiGW w Toruniu ze środków udostępnionych przez NFOSiGW pokryje 

koszty organizacji i funkcjonowania punktu konsultacyjno-informacyjnego w ramach 

programu priorytetowego „Czyste powietrze”. 

7. Zmiany w planie dochodów budżetowych w rozdz. 90095 § 2460 dokonano na podstawie 

Umowy dotacji Nr DB21028/EE-zaj. poza cent. zawartą w dniu 06.07.2021 r. pomiędzy 

WFOŚiGW w Toruniu a Gminą Więcbork na realizację przedsięwzięcia pn.: „Ed-Ek 2021”  

w wysokości 20.000,00 zł. W planie finansowym wydatków budżetu zmiany ujęte zostały  

w § 4170, § 4210. 

8. Zwiększa się plan finansowy dochodów o 10.000,00 zł w rozdziale 92695 w związku  

z wpływem środków za wypożyczenie sprzętu wodnego i udostępnienie pola namiotowego. 

Środki te przeznacza się na zakup materiałów utrzymania prawidłowego stanu technicznego 

obiektów sportowych na terenie Gminy. Dodatkowo na ten cel przeznacza się po 5.000 zł na 

zakup energii i wody oraz na zakup usług wywozu śmieci i badania wody na kąpielisku. 

9. Zwiększa się plan dochodów w następujących rozdziałach i paragrafach: 

75023§0830 o kwotę 4.700,00 zł (wpływy za udostępnienie miejsca poboru prądu), 

75023§0970 o kwotę 3.500,00 zł (wpływy z różnych dochodów – wpływ z tytułu rozliczeń  

z dostawcą terminali płatniczych do urzędu), 

75085§0970 o kwotę 3.500,00 zł (wpływy z różnych dochodów – wpływ kwot ściągniętych 

egzekucyjnie od byłego pracownika), 

75601§0350 o kwotę 8.000,00 zł (wpływy z podatku od działalności gospodarczej w formie 

karty podatkowej), 75616§0360 o kwotę 4.200,00 zł (wpływy z podatku od spadków  

i darowizn),  

75616§0500 o kwotę 53.500,00 zł (wpływy z podatku od czynności cywilnoprawnych), 

75621§0020 o kwotę 38.200,00 zł (wpływy z podatku dochodowego od osób prawnych). 

Powodem zmian jest wykonanie w/w dochodów na poziomie umożliwiającym zwiększenie  

o wskazane kwoty dotychczasowego planu finansowego. 

10. Dokonuje się zwiększenia planu finansowego wydatków w rozdziale 01008 w §4270  

o kwotę 60.000,00 zł celem przeprowadzenia prac melioracyjnych rowów będących 

własnością Gminy Więcbork. 

11. Zwiększa się plan finansowy w rozdziale 60013 w §4300 o kwotę 90.000,00 zł celem 

wykonania I etapu dokumentacji projektowej na następujące zadania: Budowa ścieżki pieszo-

rowerowej wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 241 na kilometrażu: 42+08 do 43+590 na odcinku 

1.530 mb, Budowa ścieżki pieszo-rowerowej od Runowa Kraj. do Więcborka na gruntach 

leśnych przyległych do drogi wojewódzkiej nr 242 na kilometrażu: 0+250 do 1+356. 

12. W planie finansowym wydatków w rozdziale 60016 dokonano następujących zmian: 

w §4270 zwiększa się plan o kwotę 20.000,00 zł celem wykonania remontu przepustów 

drogowych w Górowatkach, Frydrychowie i Lubczy, 

w §6050 zwiększa się plan o kwotę 12.000,00 zł w zadaniu inwestycyjnym pn.: „Budowa 

dróg wraz z chodnikami i odwodnieniem we wsi Runowo Kr.” z przeznaczeniem na zakup 

materiałów drogowych. 

13. Zwiększa się plan finansowy wydatków w rozdziale 71095 w §4210 o kwotę 10.000,00 zł 

na zakup materiałów do naprawy płotu na targowisku miejskim w Więcborku. 

14. W rozdziale 75085 i dziale 801 dokonano zmian w planach finansowych wydatków 

placówek oświatowych w związku z bieżącym ich funkcjonowaniem. 

15. Zwiększa się plan finansowy wydatków w rozdziale 75421 w §4170, §4210 i §4300  

o kwotę łączną 22.000,00 zł na wydatki Gminy Więcbork związane z zapobieganiem  

i likwidacją zakażeń 
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związanych z ogłoszonym stanem epidemii SARS CoV na terenie Rzeczypospolitej Polskiej.  

16. Dokonuje się zmian w planie finansowym wydatków pomiędzy rozdziałem 85219 §4270 

a rozdziałem 85202 §4330 o kwotę 40.000,00 zł na remont głównego wejścia do budynku 

MGOPS tj. schodów zewnętrznych i podestu oraz likwidacja zacieków. 

17. W rozdz.85215 w §3110 zmniejsza się plan finansowy o kwotę 72.710,32 zł. Są to 

wydatki związane z wypłatą dodatków mieszkaniowych. Weryfikacja dokumentacji 

stanowiąca o zaangażowaniu środków na najbliższe miesiące dają informację, że liczba osób 

uprawnionych jest mniejsza zatem i wartość wypłaconych świadczeń będzie niższa. 

18. Zmniejsza się plan finansowy wydatków w rozdziale 90003 o kwotę 10.000,00 zł oraz  

w rozdziale 90013 o łączną wartość 10.000,00 zł w związku z niższymi niż pierwotnie 

zakładano wydatkami na wywóz odpadów z terenu Gminy i na utrzymanie gminnego 

przytuliska dla zwierząt. Zaoszczędzone środki stanowić będą źródło finansowania remontów 

opisanych w pkt 12 uzasadnienia. 

19. W planie finansowym wydatków w rozdziale 92695 dokonano następujących zmian: 

w §6050 wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pn.: „Przebudowa ogrodzenia przy placu 

zabaw w Sypniewie” o wartości 15.000,00 zł, w zadaniu inwestycyjnym pn.: „Budowa 

siłowni zewnętrznych „plenerowych” w miejscowościach Jastrzębiec i Suchorączek” 

dokonuje się aktualizacji planów wydatków (§6050, §6057 i §6059) w związku  

z podpisaniem w dniu 15.07.2021 r. umowy o przyznaniu pomocy na realizację tego zadania  

z budżetu środków UE. Ostateczna wartość zadania to 31.850,00 zł. 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii. 

Opinia połączonych Komisji: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – pozytywna. 

 

Projekt nie wywołał dyskusji. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie 

 

Na sali 14 radnych 

Za głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Gminy Więcbork (zakładka: sesje Rady Miejskiej w Więcborku kadencja 

2018-2023) 

 

Ad.19 Wolne wnioski i informacje. 

 

Burmistrz Więcborka zaprosił radnych do uczestnictwa w uroczystościach 

upamiętniających Ofiary Cywilne  obozu w Karolewie. Obchody odbędą się dnia 5 września 

2021r. tj. w najbliższą niedzielę na Cmentarzu w Karolewie. Autokar, dla osób nie 

posiadających transportu, podstawiony zostanie o godz. 14:30 na parkingu przy Ośrodku 

Zdrowia „PROVITA” w Więcborku. Natomiast 25 września 2021r. odbędzie się Bieg 

Pamięci Karolewo-Więcbork, na który również zapraszał wszystkich, zarówno w charakterze 

uczestników bezpośrednich, jak również dopingujących biegaczy na trasie biegu. 
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Na tym spotkanie zakończono 

Przewodnicząca Rady Miejskiej słowami „zamykam obrady trzydziestej siódmej sesji Rady 

Miejskiej w Więcborku” zamknęła obrady. 

 

 

Prot. I. Mrozek 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Więcborku 

 

/-/ Anna Łańska 

 


